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Deze editie van de Neary ontvangt u wat later dan dat u 
van ons gewend bent. Alhoewel het clubmagazine niet als 
doelstelling heeft actueel nieuws te brengen, daarvoor zijn 
online media veel geschikter, hadden we toch de behoefte 
de festiviteiten omtrent het 35-jarig bestaan van de club vast 
te leggen in woord en beeld. Voor het nageslacht, zullen we 
maar zeggen. Eigenlijk was het feest vorig jaar gepland, maar 
de algemene ledenvergadering van 24 mei 2023 besloot om 
de jubileumfestiviteiten uit te stellen omdat op dat moment 
de vrees bestond dat de catering niet die kwaliteit zou heb-
ben die je de leden en gasten op feestelijke momenten wenst 
te bieden. Met de komst van Herma en Gerard behoren de 
horecaperikelen gelukkig tot het verleden, getuige ook hun 
inzet tijdens de jubileumweek. Spaargarentjes:  dank daar-
voor!

Vlak voor de algemene ledenvergadering van mei heeft de 
voorzitter te kennen gegeven zijn functie per direct neer te 
leggen. Een aantal ‘toxische’ mailtjes en aanhoudende kritiek 
lagen ten grondslag aan dit besluit. Jammer dat het zo is 
gelopen. Ik weet zeker dat veel kritiek goed bedoeld is en 
ik denk dat velen zich in de inhoud van Feico’s column van 
deze editie zullen herkennen. 

Verder kunt u in deze Neary nader kennismaken met Jos 
Beek die onlangs bij de stichting in dienst is getreden als 
sales- en eventmanager. Uiteraard doen wij ook weer verslag 
van de algemene ledenvergadering van 23 mei, als service 
naar de leden die geen kans hebben gezien deze vergadering 
in hun agenda’s in te passen.  
Tot slot een oproep: het produceren van de Neary doet het 
redactieteam met heel veel plezier. Toch is het elk kwartaal 
weer een hele kluif  om het blad zinvol te vullen. Versterking 
is dan ook meer dan gewenst. Zin om af  en toe een bijdrage 
te leveren? Meld je dan aan via neary@gcdecompagnie.nl.
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ProPraat

Tekst: Ive Krikke

Matige opkomst

Algemene Ledenvergadering
verloopt in rustige sfeer

De algemene ledenvergadering van 30 november 2023 kon zich nog op een ongekend grote opkomst 
verheugen. Wisten toen 117 leden de weg naar Brouwhotel Parkzicht te vinden, de vergadering op 23 mei werd 
slechts bezocht door zo’n 50 leden. Gezien de ontwikkelingen binnen de club, een week vóór de vergadering 
stelde voorzitter Pieter Idenburg zijn functie ter beschikking, zou je een hogere opkomst verwachten. 
Gewoontegetrouw doen wij in de Neary alvast een verslag van de belangrijkste punten die aan de orde 
kwamen. Jaar-in-jaar-uit doen we dat mede aan de hand van de door de secretaris gemaakte notulen. 
Met Gené van Timmeren, die als notulist de afwezige secretaris verving, is dat ook weer voor de vergadering 
afgesproken dat hij zijn notities aan de redactie ter hand zou stellen. Helaas, ondanks herhaalde verzoeken om 
deze belofte na te komen is dit zonder enige motiverende toelichting niet gebeurd. Gelukkig kunnen we 
terugvallen op eigengemaakte aantekeningen. 

Omdat Pieter zijn taken per direct had neergelegd is het aan Jan Bender om als technisch voorzitter de avond  in goede 
banen te leiden. Hij begint met het voorlezen van de mail waarin Pieter kond doet van zijn vertrek uit het bestuur, om 
vervolgens de vergadering te verzoeken zich te onthouden van al te veel tumult en vooral ook de emoties te dempen. In de 
loop van de avond kunnen we constateren dat hij dat beroep niet vergeefs deed. 

Mededelingen
Het bestuur en het management hebben nogal wat mee te delen. Veel zaken zijn van technische/zakelijke aard, en betref-
fen de automatisering, de introductie nieuwe website, verbetering van de WiFi en de ‘week van De Compagnie’.
Verder memoreert de voorzitter het aftreden van de complete baancommissie. Jan Bender stelt dat de zaken die binnen de 
club niet zo goed lopen, te wijten zijn aan slechte communicatie. “Daaraan zal het bestuur stevig moeten werken”, is zijn 
mening. 
Ook deelt Jan mee dat de vacature eventmanager inmiddels is ingevuld in de persoon van Jos Beek, die vervolgens 
zichtzelf  aan de vergadering voorstelt.

Tot slot presenteert clubmanager Fopke Drijfholt een aantal sheets waarin de missie en de uitgangspunten voor het beleid 
van de komende jaren zijn verwoord. De meest opvallende uitganspunten daarbij zijn wel dat het bestuur de ambitie heeft 
om met de golfbaan en faciliteiten in de top 25 banen van Nederland te staan (leading courses) en dat nodige investeringen 
enkel vanuit een gezonde financiële positie moeten worden gedaan.
Het kwaliteitsstreven van het bestuur lokt wel uit dat enkele leden beginnen over de matige conditie van de driving range. 
“Daaraan gaan we wat doen”, luidt het antwoord van de voorzitter. “We hebben 5000 euro gereserveerd voor nieuwe 
matten en er komen nieuwe targets in het water. De driving range en de manier waarop we die in de toekomst gaan 
exploiteren vormt het komende half  jaar een speerpunt in het beleid.” 
Ook toont Fopke een overzicht van de ledenontwikkeling met de mooie vaststelling dat er nog steeds sprake is van groei 
binnen bijna alle categorieën van lidmaatschappen.
Nadat het verslag van de Algemene Ledenvergadering van 23 november 2023 - met een kleine correctie - is vastgesteld, 
gebeurt hetzelfde met de agenda en met het jaarverslag over 2023. Vervolgens brengt Enno Freese namens de Advies- en 
Continuïteitscommissie verslag uit waarin sprake is van een positieve beoordeling van het bestuur. 

Jaarrekening
Na de pauze komt penningmeester Jan Essing aan het woord. Hij presenteert de jaarrekening over 2023 van de vereniging, 
die staande de vergadering op twee puntjes gecorrigeerd wordt. Jan Essing houdt de vergadering voor dat het jaar ’23 er 
een was van ups en downs. Dat de inrichting van het automatiseringssysteem bijvoorbeeld meer tijd en geld vergde dan 
begroot. Maar al met al behaalde de vereniging een positief  resultaat. 
De jaarrekening geeft hier en daar nogal wat aanleiding voor discussies waarvan de strekking echter tot de exclusiviteit van 
de officiële notulen behoort. 

In memoriam
Ons bereikten de trieste berichten dat onze leden 
Ruud Wieleman,  Heinz Günter  en Jans Zantvoort
zijn overleden.

De kascommissie heeft een uitvoerig schriftelijk verslag uit-
gebracht dat toegelicht wordt door Menno Hemminga. Hij 
complimenteert het bestuur dat deze de commissie ook in-
zage heeft gegeven in de cijfers van de Stichting. Hij vraagt 
de vergadering het bestuur decharge te verlenen, hetgeen 
gebeurt, maar doet wel de aanbeveling dat enkele interne 
processen beter dienen te worden vastgelegd. Dat blijkt uit 
de discussie over de facturering dat de penningmeester niet 
op de hoogte was of  is gebracht van het bestaan van een 
back up van de data in het oude systeem, hetgeen voor een 
niet vloeiende facturering van het lidmaatschap heeft geleid.
Voordat Jan Bender de rondvraag aankondigt komt de 
verkiezing/herverkiezing van bestuursleden aan de orde. 
Jan Bender treedt eind dit jaar af. Daarmee wordt het 
vacatureprobleem nog groter. Het bestuur doet dan ook 
een dringend beroep op de leden tot kandidaatstelling. Daar 
wordt terstond aan tegemoet gekomen: Ester Wortmann 
stelt zich kandidaat voor het voorzitterschap. 

Enkele rondvragen
Karst de Jonge: Kunnen we geen verslag krijgen van de in-
loopavonden die voorafgaand aan de ALV zijn gehouden?
Antwoord voorzitter: Doen we niet, dat lijkt me niet zo fris.

Henk Rotman laat weten dat hij het aflopen jaar veel con-
tacten met het huidige bestuur heeft gehad en dat die 
doorgaans heel prettig verliepen. Maar hij constateert ook 
dat het de afgelopen weken wat rommelig is geweest bin-
nen de club, met veel morrende gezichten. Hij betreurt het 
verder dat leden zo weinig gebruik hebben gemaakt van 
de inloopavonden, zelfs leden die zich op hadden gegeven 
bleven weg. Op de 2e avond was de discussie heftig, met 
name op het punt van de BOSA-subsidie die te laat is 

aangevraagd en om die reden wellicht wordt misgelopen. 
Verder pleit hij voor meer transparantie en doet een beroep 
op de leden om niet aan ‘wandelgangenpolitiek’ te doen. 
Ciska Gerdes: waarom krijgen we geen schriftelijk verslag van 
de Advies- en continuïteitscommissie? 
Antwoord Enno Freese (vrz. van de commissie): Daar heeft de 
commissie geen enkele behoefte aan. De vergadering moet 
het maar doen met ons mondeling verslag.

Jaap Woltman (oud-penningmeester vereniging) vraagt om de ge-
consolideerde (voorlopige) cijfers van de stichting. 
Jan Essing blijkt deze gelukkig toch bij zich te hebben in de 
vorm van een sheet die hij vervolgens de vergadering toont. 
Jaap vraagt naar aanleiding van de getoonde cijfers waarom 
het grootonderhoud aan de tee-boxen is geactiveerd, 
hetgeen een vertekening van het resultaat betekent en een 
beslag legt op de toekomst. 
Antwoord penningmeester: Ik heb dat gedaan op advies van 
onze accountant. Dat zal ik nooit weer doen.

Wim Zijlema: het hele reserveringssysteem roept bij leden 
nogal wat irritaties op. Het is waarschijnlijk ook nog heel 
erg kostbaar. Kunnen we niet onder het mom van ‘beter ten 
halve gekeerd dan ten volle verdwaald’ niet overstappen op 
iets anders?
Antwoord penningmeester: Helaas, er is geen weg terug.
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De  Golf-4-daagse
Maandag 17 juni was het eindelijk zover: de met een jaartje 
uitgestelde viering van ons 35-jarig bestaan tijdens de  ‘Week 
van De Compagnie’. De ‘Week’ ging van start met de eerste 
wedstrijd van de Golf-4-daagse, waarvoor zich 46 leden 
hadden ingeschreven. De eerste flight werd gevormd door 
prominente bestuursleden van het eerste uur, Karst de Jonge 
(oprichter en secretaris van Stichting De Compagnie in 1988) 
en Ive Krikke (oprichter en voorzitter van Golfclub 
De Compagnie in 1988), samen met de huidige penning-
meester Jan Essing en secretaris Nico van den Helm. Met 
tientallen ogen in hun rug geprikt was, klokslag drie uur, het 
aan hen om de symbolische openingsslag  te doen die het 
begin van een week vol sportieve en gezellige activiteiten zou 
markeren. Maar voor het zover was mochten ze uit handen 
van Herman Schreuder de eerste exemplaren van de nieuwe 
jaargids ‘De parel van het Noorden’ ontvangen.  

De belangstelling voor de golfvierdaagse was behoorlijk. 
Wellicht hadden er nóg meer leden meegedaan wanneer het 
voor een ieder duidelijk was dat men niet alle vier dagen acte 
de présence hoefde te geven. Maar de leden die aan de 
wedstrijden meededen kwamen terug in het clubhuis met 
enthousiaste verhalen. Zelfs de pittige regenbuien op de 
tweede dag konden de pret niet drukken. 
De Herencommissieleden Han de Ruiter en Arjen van der 
Meer hadden die dag, samen met golfpro Wouter Oosting, 
een leuke en uitdagende activiteit bedacht bij de start van de 
greensomewedstrijd. Met een goede chip konden de spelers 
voor aanvang van de wedstrijd namelijk extra punten 
verdienen. Han en Arjen fungeerden niet alleen als strenge 
maar rechtvaardige referees, maar zorgden ook in hun 
prachtige pakken van het Groninger Golf  Genootschap voor 
een grote glimlach bij de spelers.
Op woensdag werden degenen die een van de reguliere 
speeldagen van de golfvierdaagse verhinderd waren in staat 
gesteld toch het kwartet van de vierdaagse vol te maken. Daar 
werd gretig gebruik van gemaakt.
Ook de Texas scramble-wedstrijd op donderdag was een suc-
ces, maar het absolute hoogtepunt van de golfvierdaagse was 
natuurlijk de slotdag. De zon stond die zaterdag al behoorlijk 
laag aan de horizon toen de deelnemers als ware pro’s werden 
ingehaald door medeleden die zich al aan het opmaken waren 
voor het jubileumfeest. Aan de rand van de green van 18 
was zelfs een bescheiden tribune gebouwd waarvan de twee 
stoelen continue warm werden gehouden door de bestuurs-
leden Jan Essing en Nico van den Helm.  

Slotdag met een vol programma.
Voordat ’s middag de laatste wedstrijd van de golfvierdaagse 

Een week vol sportieve, gezellige en 
verbindende activiteiten

35-jarig Jubileum
werd gespeeld, verzamelden in de ochtend een twintigtal 
enthousiaste golfers zich voor de Ouder-Kind wedstrijd. De 
wedstrijd werd gespeeld over 9 holes, waarbij elke  (groot) 
Ouder-kind formatie was toegestaan. De start werd iets 
vertraagd doordat Ferron, van 7 jaar, een kikker had gevangen, 
wat voor veel plezier zorgde. 
Eenmaal van start werd het een spannende strijd, waarin Mar-
tin en Sven van Delden de wedstrijd wisten te winnen! Team 
Karst en Alexander de Jonge behaalde een welverdiende 
tweede plaats, gevolgd door Marnix en Erben Veldkamp op 
de derde plaats. De rest van het veld zat daar vlak achter, wat 
zorgde voor een spannende competitie tot het einde. 

Gefeliciteerd aan alle teams voor hun geweldige prestaties! 
We kijken uit naar de wedstrijd van volgend jaar en danken 
iedereen voor een mooie dag op de golfclub!
’s Middag waren belangstellenden welkom op de open dag 
waar zij gastvrij werden ontvangen de leden van de ‘Com-
missie Leden’. Jammer dat de open dag enige concurrentie 
ondervond van enkele andere festiviteiten in de omgeving. 
De belangstelling voor open dagen is wel eens groter geweest. 
“Maar”, zoals een altijd optimistisch ingestelde Warntje,  “het 
gaat niet om de kwantiteit maar om de kwaliteit. Ik denk dat 
we er na deze dag weer vier leden bij hebben.”

BBQ en slotfeest
Het moment waar velen natuurlijk vol verwachting naar uit 
hadden gekeken was het slotfeest. En aan hun verwachtingen 
werd ruimschoots voldaan. Aan het feest ging een uitstekende 
BBQ vooraf. Op de muziek, gedraaid door dj Jack Kluga, 
gingen zowaar de voetjes van de vloer, terwijl menigeen zich 
vergaapten aan de table act trucs van ‘Valsspeler’ Peter 
Woerde.  “Kortom, het is een avond van verbroedering”, 
concludeerde mede-organisator André Smallenbroek, tegen 
de tijd dat de klok al aardig richting de 12 aankroop. 
We kunnen inderdaad terug zien op een geslaagde jubileum-
week. Een week die mogelijk is gemaakt door een groot aantal 
vrijwilligers. Zonder anderen tekort te doen wil de Neary 
Lisette, Klaske, André en Jacob (ParTee), Herman en Warntje 
(commissie nieuwe leden) en Martin (jeugdcommissie) in het 
zonnetje zetten. En natuurlijk het team van De Compagnie, 
de greenkeepers, Gerard, Herma en hun medewerkers 
dankzeggen voor hun inzet. 

Uitslagen
Maandag finishten Ineke Jansen (21) en Menno van Dijken 
(20) als eersten.  Dinsdag bleken tijdens de greensome Lies-
beth Aardse & André Smallenbroek het sterkste koppel, ter-
wijl op donderdag het team van Ronald Knoop, Dennis van 
Krieken, Sam Walheim, Jurg Glatz tijdens de Texas scramble 
niet te kloppen. Martin en zijn kleinzoon Sven van Delden 
gingen er zaterdag tijdens de ouder/kind-wedstrijd met de 
eerste prijs aan de haal en de finaledag van de vierdaagde werd 
gewonnen door Maria Olsthoorn (20) en Maurits Rijpkema 
(25).Hester Hofstee (62 en Ronald Knoop ((69) bleken de 
hele week het meest constant en wonnen de overall-prijs.
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Tekst: Ive Krikke

Kennismaking met de eventmanager

Jos Beek
Helpen de club verder te brengen
In de vorige editie van de Neary vroegen we 
clubmanager Fopke Drijfholt de profielschets te 
geven van de eventmanager waarvoor de vacature 
begin dit jaar was uitgezet. Om uw herinnering een 
handje te helpen: het bestuur was op zoek naar een 
energieke netwerker die snapt hoe de golfwereld 
werkt en wat bedrijven naar een club toetrekt. 
De taakomschrijving repte onder meer over het 
supergoed voorbereiden en organiseren van mooie 
golfevenementen, maar ook over het binnenhalen van 
nieuwe bedrijfsleden. En het moest een persoon zijn 
die zijn of  haar sporen al verdiend heeft en 
bovendien de regio goed kent. Met de aanstelling van 
Jos Beek lijkt die zoektocht geslaagd. De Neary had 
althans een inspirerend gesprek met hem.

Sport speelt voor de geboren Groninger (Appingedam, 1994) 
een centrale rol in zijn leven: “Er zijn eigenlijk maar weinig 
sporten die ik niet leuk vind”, stelt Jos. “Dat heb ik misschien 
wel van thuis meegekregen. Mijn ouders zijn ook enthousiaste 
sporters, ze hebben jarenlang gevolleybald en golfen nu hier 
bij De Compagnie. Vroeger heb ik gevoetbald, nu beperk 
ik me tot hardlopen en golf. Met de golfsport ben ik tijdens 
mijn opleiding sportmanagement in aanraking gekomen. In 
die tijd heb ik ook mijn GVB behaald. Daarna heb ik echter 
maar zeer sporadisch een balletje geslagen. Écht plezier in het 
spel heb ik gekregen tijdens een stageperiode in Kaapstad, 
Zuid-Afrika. Daar ontmoette ik bij toeval, geloof  het of  niet, 
Efjee Harryvan die al jaren lid is van De Compagnie. Hij liep 
daar eveneens stage. We kwamen er al snel achter dat we golf  
gemeen hadden. Efjee introduceerde mij daarop bij The River 
Club, een Par-3 baan met een grote driving range, waarvan hij 
lid was geworden. We speelden daar zeker 1 à 2 keer per week. 
Teruggekomen heb ik me in Veendam voor het lidmaatschap 
aangemeld en ik golf  nu méér dan ooit. Dat betaalt zich uit in 
een handicap die er een beetje op gaat lijken: 10,9.” 

Ambitie: werken in de sport
Jos las in de januari-editie van de Neary dat De Compagnie 
van plan was om een sales- en eventmanager aan te trekken. 
Die functie sprak hem aan en hij was er als de kippen bij 
om zich te melden bij Fopke voor meer informatie. “Op dat 
moment was ik werkzaam als projectmanager bij SiteOnline. 
Best een heel leuke job, maar mijn ambitie is altijd geweest om 
werkzaam te zijn in een sportgerelateerde functie. De zakelijke 
aspecten van sport, zoals het organiseren, het leidinggeven 
maar vooral ook mensen bij elkaar brengen, vind ik boeiend. 
Nadat Fopke me uit de doeken had gedaan wat de club van 
de nieuwe medewerker verwachtte heb ik formeel gesollici-
teerd. De veronderstelling dat Fopke mij bij SiteOneline heeft 
‘weggeplukt’ is een onjuiste.”

Opleiding en ervaring
Na het afronden van zijn mbo-opleiding Sport Management 
aan het Alfa College vervolgde Jos zijn opleiding aan de 
Hanze Hogeschool waar hij de bachelorgraad Communicatie 
behaalde. Een deel van deze studie, International Business, 
deed hij aan de Providence University in Taichung City, 
Taiwan. “Heel veel mensen spraken daar geen Engels”, aldus 
Jos. “Aangezien ik ook een voorliefde heb voor talen, heb ik 
me in Taiwan ingeschreven op een basiscursus Chinees. Door 
elke dag een les te volgen kon ik me steeds beter redden. 
Teruggekomen in Nederland heb ik nog twee keer een half-
jaar Chinees gestudeerd. Om het goed bij te houden moet je 
het eigenlijk dagelijks spreken. Gelukkig hebben we een aantal 
leden die Chinees spreken. Met enkelen van hen heb ik al een 
woordje kunnen wisselen.”  
De verplichte stage van de Hanze Hogeschool vervulde Jos 
aan de Stellenbosch Academy of  Sport te Zuid-Afrika. Naast 
dat hij daar, zoals in het begin van het interview al te sprake 
kwam, de golfsport weer oppakte, verzorgde hij als stagiaire 
alle communicatie-uitingen van het stagebedrijf  en hielp jij bij 

het organiseren van uiteenlopende evenementen. 
Eenmaal afgestudeerd deed Jos ervaring op bij diverse 
bedrijven als respectievelijk marketing- en communicatie-
medewerker, talent-, project- en accountmanager. Voor 
De Compagnie wellicht relevante functies bekleedde hij in 
Curaçao. Daar was hij van december 2019 tot mei 2021 Golf  
Coördinator en later Golfmanager op het Blue Bay Curaçao 
Golf  & Beach Resort.

Grote dienstbaarheid factor
Gevraagd naar zijn functieprofiel geeft Jos die in drie steek-
woorden: Events, business en membersupport. “Er gebeurt 
natuurlijk al verschrikkelijk veel binnen de club en het meeste 
loopt ook redelijk goed. Maar het kan beter”, is Jos’ overtuig-
ing. “Ik zal goed moeten kijken waar ik kan inspringen. De 
factor dienstbaarheid van mijn functie is dan ook groot. Niet 
alleen naar de bedrijfsleden, maar ook richting gewone leden. 
Want ik kan me voorstellen dat sommige commissies af  en 
toe ondersteuning kunnen gebruiken. Voor alle duidelijkheid: 
ik ben er ook voor hen.”

De businessclub telt momenteel 88 leden vanuit zo’n 50 
bedrijven. Het is Jos’ overtuiging dat daar ruimte is voor groei. 
Vraag is echter hoe uitbreiding is te realiseren.
Jos: “Ik geloof  eerlijk gezegd niet dat het ‘koud bellen’ van 
potentiële bedrijfsleden effectief  is. Het is vooral belangrijk 
om onze eigen relaties – onze eigen leden en bedrijfsleden 
-  in te zetten. Om die te motiveren en te activeren om samen 
met mij onze mooie club te promoten. Ik heb overigens niet 
de illusie dat je daarmee direct resultaten boekt. Het is niet 
een verhaal dat in een of  twee jaar gerealiseerd kan worden. 
Nu zijn we, zoals ik het maar even noem, aan het zaaien. Het 
oogsten komt pas later. Fopke heeft daarin al een behoorlijke 
stap gezet, het is aan mij om daaraan een vervolg te geven. 

Wanneer je het functieprofiel en de CV van Jos over elkaar 
legt dan ben je geneigd te denken dat hij best een beetje 
overgeclassificeerd is voor deze job. Met name omdat hij op 
Curaçao al leiding gaf  aan een golfclub.
“De golfbaan op het Blue Bay Resort is echt niet te vergelij-
ken met De Compagnie”, relativeert Jos. “Bleu Bay heeft maar 
een kleine club, slechts honderd leden. Binnen het resort is de 
baan eigenlijk niet van groot belang; meer een marketingtool 
om het resort te promoten. Ik stuurde de range en de shop 
aan. Daarnaast was is gastheer voor de toeristen en moest 
ervoor zorgen dat ze een leuke golfdag hadden. Niet te 
vergelijken met De Compagnie. Mijn voornaamste doelstelling 
hier is om de club verder te brengen. Het gaat daarbij absoluut 
niet om mij maar om De Compagnie. Dat doen we uiteraard 
met het gehele team. Daarnaast heb ik nog een persoonlijke 
ambitie. Ik hoop dat er meer leeftijdsgenoten deze kant 
uitkomen. Vorig jaar organiseerde in voor mijn vrienden een 
toernooi, het Friends Open. Heel ontspannend op de Par-3. 
Gezellig met een biertje en een bitterbal. Daar deden toen 25 
mensen aan mee. Dit jaar stond de teller op 35. Mijn vrienden 
voelden zich hier welkom en dat gaf  mij écht energie.”

“Ik moet goed zien    
      waar ik kan 
          inspringen.”
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Tekst: Feico van der Ploeg

Met een bekende Noord-Nederlander door de baan

Winnaar Groninger  
Ondernemersprijs 2023: Eric Idema

Op onze Golfclub Landgoed De Compagnie kom je 
met enige regelmaat bekende Noorderlingen tegen. 
Wat brengt ze hier en wat vinden ze van onze baan? 
Om daarachter te komen loop ik met een aantal van 
deze bekende Noorderlingen op onze baan. Mensen 
die hun sporen in de sport, cultuur of  het bedrijfs-
leven hebben verdiend. In deze editie loop ik een 
rondje met Eric Idema, CEO van EQOM GROUP, 
bekend van EasyToys en inmiddels vele jaren in 
Veendam met zijn bedrijf  is gevestigd. In 2023 
Winnaar van de Groninger Ondernemersprijs.

Eric Idema (49 jaar) is geboren in Nieuw Weerdinge op 31 
januari 1975. Hij is de oudste van 4 kinderen. Eric is sinds 
2002 getrouwd en samen met zijn vrouw hebben ze een 
dochter.  Na de basisschool ging Eric naar de mavo, die hij 

na enige jaren inruilde voor de Lagere Landbouwschool in 
Winsum. Daarna ging hij naar de Middelbare 
Landbouwschool in Groningen. Na deze periode besloot 
hij om te gaan werken. “Mijn eerste werkgever was Land-
juweel in Uithuizermeeden, een groothandel in levensmid-
delen, waar ik begon op de inpakafdeling en de afdeling 
logistiek”, vertelt Eric.

Rond 2004 veranderde er het een en ander. Op mijn 
vraag of  hij altijd al ondernemer wou worden antwoordt 
Eric: “Nee, eigenlijk niet, maar ik kwam voor een keuze 
te staan, ga ik voor mezelf  beginnen of  blijf  ik in loon-
dienst als werknemer. Ik besloot voor mezelf  te beginnen 
en pakte van alles aan in het begin. Van webhosting voor 
bedrijven, websites bouwen, verhuur van casinotafels en 
het werken in de horeca.”

“Ik wilde graag met 
         EasyToys taboes 
       doorbreken, 
    en dat is gelukt”

EasyToys 
In 2007 gooide hij het roer om. Eric: “Ik startte dat jaar 
op mijn zolderkamer met EDC Retail. Een zaak met 
erotische artikelen. Binnen EDC Retail ontstond eerst de 
naam Erodiscount. Maar ik was op zoek naar een naam 
zonder iets van erotiek erin. Ik werd midden in een nacht 
wakker en had opeens de naam in mijn hoofd zitten. Di-
rect opgeschreven op een kladblokje (ligt altijd naast het 

bed). Zo ontstond de succesvolle merknaam EasyToys”, 
aldus Eric.

Kort na de oprichting kwam de online orderstroom van 
erotische artikelen al op gang. “Ik startte destijds vanaf  
huis en de garage en logeerkamers lagen al vol. Ik moest 
echt naar een locatie. Mijn vrouw zei: dat spul eruit of  jij. 
Toen was de keuze snel gemaakt”, vertelt Eric lachend. De 
verhuizing van Annen naar Veendam bracht het bedrijf  
en de orderstroom in een enorme versnelling. De recente 
Corona Periode had ook een positieve uitwerking voor 
EasyToys.  De consumenten kochten massaal hun eroti-
sche producten waardoor de omzet werd verdubbeld.

In de afgelopen jaren zijn er talrijke overnames geweest 
in de erotische postorderbranche. Bekende namen als 

Pabo, Beate Uhse kwamen onder de vlag van de EQOM 
GROUP waar EasyToys  ook onder valt. Onlangs werden 
daar nog Christine le Duc, Kondomeriet en Amorelie 
toegevoegd. Dit maakt hun de onbetwiste marktleider in 
Europa.

Eric werd op 30 november 2023 uitgeroepen tot onderne-
mer van het jaar. In een volle Martiniplaza, voor ruim 900 
mensen, reikte de Commissaris van de Koning in Gronin-
gen René Paas hem deze prestigieuze prijs uit. Eric: ”Een 
kroon op het werk voor mij, het personeel en de regio. We 
hebben dat dan ook samen gevierd met het personeel”.

FC Emmen 
EasyToys haalde ook landelijke bekendheid in de sport-
wereld. Zo prijkt al jarenlang hun logo op het shirt van 
voetbalclub FC Emmen. “Ik werd destijds benaderd door 
Ben Haverkort, toenmalig commercieel directeur bij FC 
Emmen. Na enkele gesprekken was ik overtuigd dat we 
deze stap moesten maken. Ik schrok wel van de bedragen, 
ik had nog nooit zo’n grote marketinguitgave gedaan. Het 
pakte voor ons (en FC Emmen) wonderwel goed uit”, 
aldus Eric
Naast de sportwereld ontstonden er ook samenwerkingen 
met Jumbo en de HEMA. Samen met EasyToys zijn de 
producten in deze winkels gekomen.

Eric stopt per 1 juli jl als topman van EQOM, de erotiek-
gigant waar ook EasyToys onder valt. De ondernemer 
uit Annen vertelt: “Met EasyToys hebben we heel wat 
taboes doorbroken en de postordermarkt verder kunnen 

uitbreiden. Het werd echter binnen de organisatie tijd 
voor een nieuwe frisse wind. Met Marc van Boven als mijn 
opvolger en nieuwe topman komt die er. Ik blijf  wel aan 
als adviseur. Verder ga ik wat investeren in bedrijven en 
vastgoed.”

Golf  en vrije tijd
Eric haalde zijn GVB  op De Semslanden in Gasselte en 
speelt met een handicap van 23.4.
“Ik maak er nog te weinig tijd voor vrij momenteel, maar 
ik vind het een superleuk spel. Op de Compagnie heb ik 
al een paar keer gespeeld, een zeer mooie en uitdagende 
baan in een prachtige omgeving. Ben wel voornemens wat 
meer te gaan golfen”, aldus Eric
Zo eindigt mijn ronde met deze bevlogen ondernemer. 
Een mooi, herkenbaar en inspirerend verhaal! 
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Het rijke clubleven
Birdwatching  | Uitwisseling Leeuwarden | OGD | NGF
competitie | Vriendinnendag | Bedrijvencompetitie

Deze rubriek geeft een impressie van wat er zich zoal binnen de club afspeelt, of  af  gaat spelen. 
De artikelen zijn afkomstig van commissies of  leden die  (nog) eens de aandacht willen vestigen op een
bijzondere of  plezierige activiteit. In de volgende editie is uw bijdrage van  harte welkom.

Henk Luiten winnaar OGD-wedstrijd
Op 8 mei werd weer de jaarlijkse OGD-clubwedstrijd 
gespeeld die werd gewonnen door Henk Luiten. Hij 
ontving de bijbehorende trofee van clubconsul Mart Drissen.
De best scorende acht spelers (Henk Luiken, Marcus 
Kloos, Wil Knops, Tonny Evers, Jan Anneveldt, Arjen van 
der Meer, Paul Sportel, Henk Georg) mogen op 15 juli 
deelnemen aan de regiofinale op golfclub ‘Hooge Graven’ 
in Ommen. Mocht een van deze opa’s niet kunnen die 
dag, vallen de eerstvolgende(n) (9 etc.) van de uitslag voor 
deze opa in.
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NGF Birdwatching Day 2024
Tekst: Menno Prins
Maandag 13 mei zou om 5.30 uur mijn wekker afgaan. 
Tenminste dat was de bedoeling. Gelukkig voor mijn 
partner was ik al voor de ringtoon wakker, want ik ben 
ieder jaar weer blij om vroeg de wei in te gaan. Dit om te 
inventariseren hoeveel soorten vogels op die dag op ons 
mooie landgoed en golfbaan verblijven. 
 Ik herinner me nog heel goed dat ik in 2014 met mijn 
toenmalige hond Noah door de baan liep.
Dit jaar liep ik met Beau en er is, naast dat ik een andere 
hond heb, niet veel veranderd.
Wat wel opmerkelijk is, dat er nu meer grauwe ganzen zijn 
dan Nijlganzen en Canadese ganzen. Ik heb zelfs niet één 
Canadees gezien. Komt dit door de vogelverschrikker die 
door Ive Krikke is gemaakt, ik zou het niet weten. Wist u 
dat de Nijlgans trouwens een eend is? 
Op de ‘oude negen’ (1e lus) waren meer vogels en soorten 
aanwezig dan op de ‘nieuwe negen’ (2e lus).  Wellicht dat 
de uitdunning van het bosperceel hier iets mee te maken 
heeft... Of  omdat de greenkeepers op hole 10 en 11 aan 
het maaien waren, en ik daardoor minder soorten en 
aantallen heb kunnen waarnemen.

Niet alleen op deze dag, maar ook op andere dagen valt 
het op dat er meer spreeuwen en lijsters aanwezig zijn. Ik 
heb zelfs voor het eerst een koperwiek gesignaleerd. Deze 
vogels zijn een mooi wapen tegen de engerlingen.

Helaas heb ik tijdens mijn ronde maar twee keer een bonte 
specht gezien, en geen enkele eekhoorn gezien of  
gehoord. In voorgaande jaren kwam ik deze regelmatig 
tegen op ons landgoed.  Zoals al eerder geschreven kan 
dit komen door het snoeien/kappen van de hazelaar.
Het was weer een mooie morgen en ik heb 35 soorten 
door kunnen geven aan de NGF.

Kijk voor meer info: ngf/birdwatching day.

Bij de foto’s:
Boven; Bonte specht
Onder: Koperwiek

Uitwisseling Herendagen Leeuwarden
Tekst: Feico van der Ploeg 
Op dinsdag 23 april en donderdag 2 mei hebben we een 
uitwisseling georganiseerd met de heren van Groene Ster 
Leeuwarden. Op dinsdag 23 april waren wij gastheer en 
speelden wij met bijna 70 deelnemers op de Compagnie. 
Heerlijk zonnig weer, veel gezelligheid en er werd 
gestreden om de sportieve eer. De flights hadden we door 
elkaar ingedeeld, hetgeen in goede aarde viel. Vooral voor 
onze Friese golfvrienden was het echter wel even wennen 
aan onze supersnelle greens.  De horeca verzorgde 
naderhand een prima maaltijd. Een zeer geslaagde dag!

Op donderdag 2 mei waren wij te gast bij de Groene Ster 
in Leeuwarden. Het aantal Veendammers dat meedeed 
was iets lager. Dit had alles te maken met de vrijdag-
competitie de volgende dag. Ook hier hebben we weer 
genoten. De omstandigheden waren prima, lekker 
zonnetje en een fijne sfeer. Na de wedstrijd schoven we 
ook hier aan voor een goedverzorgde maaltijd. 

Al met al, zeker voor herhaling vatbaar!

Komende activiteiten Herencommissie:

● Eind juli: Dames-/Herendag
● Eind augustus: BBQ wedstrijd 
● Eind September: uitstapje naar een “vreemde” baan
● Eind oktober: Herfstkampioenschap + stamppotten-
 buffet 
● Eind december: Hazenpeper Wedstrijd 

En natuurlijk elke dinsdag een Herendag!  Inschrijven kan 
via het Golfdashboard.

De Compagnie gastheer halve finale 
NGF-cometitie
Tekst: Edske Smit
Op zaterdag 25 mei werd op onze uitdagende baan 
gestreden voor een plek in de finale om het lands-
kampioenschap. De heren van Veldzijde, Haarlemmer-
meersche, Leeuwenbergh en Zeewolde mochten op 
Golfclub de Compagnie uitvechten wie de strijd om het 
landskampioenschap aangaan. 
We zijn trots dat onze prachtige baan gekozen is voor 
dit finaleweekend. Een 10-tal vrijwilligers van de club 
zorgden voor een gastvrij ontvangst en perfecte 
begeleiding gedurende de wedstrijden. Onze gasten weten 
nu wat wij in Veendam verstaan onder: Goud voor elkaar!
Onze felicitaties gaan uit naar de heren van Veldzijde 1 en 
Leeuwenbergh 1! 
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Na het natte voorjaar ging de baan weer volledig open. 
Iedereen enthousiast naar de baan. Zeker de georgani-
seerde wedstrijden werden druk bezocht. Voor veel leden 
is de parkeerplaats aan de 
Nedmagweg favoriet met als gevolg: ruimtegebrek. 
Voor veel leden geen probleem, ze parkeerden hun auto 
gewoon in de berm. Maar mag dat eigenlijk wel? We 
gingen het voor u na.

Parkeren buiten de bebouwde kom
Buiten de bebouwde kom mag je in principe overal parkeren. 
Tenzij, en dat zijn twee belangrijke uitzonderingen:
1. Er nadrukkelijk staat aangegeven dat het op die plek  
 verboden is, bijvoorbeeld met paaltje of  met borden.
2. Het een voorrangsweg betreft.
Uiteraard zijn er wel een aantal punten met betrekking tot 
veiligheid om rekening mee te houden. Parkeert u bijvoor-
beeld op een onverlichte weg, dan hoort u ‘s nachts de 
verlichting te laten branden als zogenaamde markering. Dit 
geldt zowel voor parkeervakken als voor in de berm.

Het Hof  Arnhem-Leeuwarden heeft op 16 juni 2016 de 
volgende bevinding gedaan: de berm behoort niet tot de ‘weg’ 
(volgens ‘Verdrag van Wenen inzake verkeerstekens’). Er mag 
dus volgens het Hof  geparkeerd worden in de berm, ook al 
staat er een E1 bord (geldt ook voor de borden E2 en E3).

Hoe herken je een groenstrook?
Parkeren in de berm mag maar het moet wel een berm zijn en 
geen groenstrook. Nergens in de wet is geregeld wat precies 
een berm dan wel een groenstrook is. Het oordeel is 

uiteindelijk aan de rechter, maar het Hof  Arnhem-
Leeuwarden heeft op 11 juli 2017 geoordeeld dat als de 
rijbaan en de groenstrook niet door een verhoogde stoepband 
zijn gescheiden, dit niet zonder meer betekent dat dit een 
berm is. Belangrijk is het uiterlijk. Is het gebied versierd, liggen 
er stenen en/of  stoepranden, dan zal eerder sprake zijn van 
een groenstrook waar niet op geparkeerd mag worden. 
Wees dus gewaarschuwd, voor u het weet staat u op een 
groenstrook.

Conclusie: wanneer is parkeren in de berm toegestaan.
Het Hof  heeft bepaald dat een parkeerverbod niet geldt voor 
parkeren in de berm. Parkeren in de berm mag dus. Let wel 
op dat u niet op een plek staat waar dat volgens de Algemeen 
Plaatselijke Verordening (APV) niet is toegestaan. Daarnaast is 
het zaak om geen gevaar of  hinder te veroorzaken.

Tekst: Peter Meeuwis

Wanneer het (zoals vaak) druk is

Parkeerplaats vol? 
Geen paniek, neem de berm!

Boven: 
De overshoot aan geparkeerde auto’s is hier duidelijk te zien met een 
aantal geparkeerde auto’s in de berm. Dan rijst de vraag: Loop je 
hier kans op een parkeerboete? 
Onder:
De verkeersborden E1, E2 en E3 verbieden niet langer het 
parkeren in de berm.

Artikel 5:11 Aantasting groenvoorzieningen door 
voertuigen uit Algemene Plaatselijke Verordening 
Veendam 2024.
1. Het is verboden met een voertuig te rijden door een  
 park of  plantsoen of  een van gemeentewege 
 aangelegde beplanting of  groenstrook, of  het daarin  
 te doen of  te laten staan.
2. Dit verbod is niet van toepassing:
 a.  op de weg;
 b. op voertuigen die worden gebruikt voor werkzaam- 
  heden door of  vanwege de overheid; en
 c. op voertuigen waarmee standplaats wordt of  is 
  ingenomen op terreinen die voor dit doel zijn 
  bestemd.
3. Het college kan van het verbod ontheffing verlenen.

Vriendinnendag19 juni 2024 
Tekst: Janke Wolters
Het weer was ons goed gezind op de vriendinnendag: 
heerlijk droog, een lekker zonnetje erbij en niet te warm. 
De opkomst was groot. We mochten 52 deelnemers ver-
welkomen waaronder, naast een groot aantal 
Compagnieleden, vriendinnen uit Lütetsburg, Zwolle en 
Roden. Na een welkom met koffie/thee en gebak en wat 
uitleg vertrok elke flight van 4 naar een hole. Per team van 
2 personen werd greensome gespeeld. Een extra activiteit 
was het chippen van een bal in een badje met badeend. 
Onder toeziend oog van onze vrijwilliger Auko van der 
Veen, deed iedereen haar best maar het bleek een moeilijke 
opgave en de eend is, voor zover ik weet, niet geraakt. 

Door de baan werden de dames nog verrast met een 
versnapering en drankje. Hiervoor werden we, evenals 
voorgaande jaren, weer gesponsord door Meinardi zodat 
een ieder kon genieten van heerlijke zoete aardbeien. 
Daarnaast kon men nog een drankje kiezen waarbij de 
prosecco toch wel favoriet bleek. 
In de schuilhut van hole 11, verstopt tussen het groen, 
lagen nog krentewegges voor een ieder. Of  elke flight de 
schuilhut heeft gevonden is onduidelijk… zelfs de 

marshal, die op ons verzoek de broden had neergelegd, 
had er moeite mee. 
De wedstrijd verliep, zoals het bij een golfwedstrijd hoort, 
met ups en downs, prachtige slagen en ook missers. Na 
afloop hoorde je meermalen zeggen dat het een prachtige 
en gezellige golfmiddag was geweest. Na een drankje en 
een paar bitterballen was het tijd voor het uitreiken van de 
prijzen van onze sponsoren OUI, Wilma Meins en Nigel.
De volgende teams vielen in de prijzen: 1e prijs Sabine 
Hartig/Patricia Dehnert , gedeelde 2e prijs Anja Krikke/
Gisela Weiss en Barbara Stein/Carola Müller, 3e prijs 
Anneke Grol/JannaHuisman.

De longest werd gewonnen door Marian Jonker en de 
neary door Carola Müller.
Iedereen genoot daarna van een heerlijk Italiaans buffet. 
Na de maaltijd was het tijd om afscheid te nemen. We 
kregen complimenten voor de organisatie en we hopen 
dat iedereen volgend jaar weer mee doet.

Naast deze dag organiseert de damescommissie elke 
woensdag de damesdag waarvoor alle vrouwelijke leden 
zich kunnen inschrijven voor 9 of  18-holes. Uiteraard 
spelen we een wedstrijd maar gezelligheid is ook belang-
rijk. Elke maand organiseren we een bijzondere wedstrijd 
waarbij we kiezen voor een andere spelvorm en één keer 
per jaar spelen we op een andere baan. Heb je nog nooit 
meegedaan schrijf  je dan eens in en ervaar hoe leuk het is 
om ook eens met andere leden samen te spelen.

Bedrijvencompetitie 3e dag
Ondanks een regenbui af  en toe, beleefden de deelne-
mers aan de derde speeldag van de bedrijvencompetitie 
een mooie dag. Het thema zorgde ervoor dat de baan 
prachtig oranje kleurde: ruim 70 enthousiaste spelers trok-
ken letterlijk alles uit de kast. We beleefden een vrolijke 
sfeer en zagen een heleboel creativiteit op de green. 

Deelnemers konden extra punten scoren op hole 1 en 10, 
door een strafschop te nemen. De bal op de witte stip 
zorgde voor de nodige hilariteit én een verrassende twist. 
We feliciteren het team van Nova stuc & design met hun 
overwinning! Zij werden op de voet gevolgd door SH 
Assurantie en De Valsspeler, die waardig tegenstand 
boden. Dank aan onze geweldige sponsoren RSE Telecom 
& ICT en Broekhuis Veendam voor de leuke prijzen voor 
de longest en neary.
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Fopke’s Drive
Toonaangevende 
evenementen zetten een 
golfclub op de kaart.

Op zaterdag 25 mei beleefden we een 
dag om trots op te zijn. Onze prachtige 
uitdagende baan was het decor voor de 

halve finale van de hoofdklasse om het landskampioen-
schap, gespeeld over 27 holes. Het was een dag die niet 
alleen gekenmerkt werd door het sportieve evenement 
zelf, maar vooral door de warme gastvrijheid en het uit-
stekende organisatievermogen van onze club.

Een grote groep vrijwilligers uit onze vereniging had zich 
aangemeld om onze gasten te verwelkomen en de 
wedstrijd in goede banen te leiden. Met hun inzet is deze 
dag echt een groot succes geworden. Zowel de 
Nederlandse Golf  Federatie (NGF) als de vier deelne-
mende teams spraken hun lof  uit over de organisatie 
en onze verrassend mooie baan. “Jullie hebben dit echt 
top georganiseerd. Graag wil ik de Compagnie daarom 
bedanken voor de gastvrijheid, de starters en spotters, de 
administratie, de verzorging door de horeca, uiteraard de 
greenkeepers, want de baan lag er fantastisch bij - en wat 
hebben jullie een mooi baan!.”; aldus de teamcaptain van 
de uiteindelijke landskampioenVeldzijde.

Dit soort positieve feedback is iets waar we met elkaar 
recht trots op mogen zijn. Het laat zien dat we met elkaar 
in staat zijn om echt iets moois neer te zetten. Zou het 
niet mooi zijn als we er ook met elkaar voor zorgen dat we 
meer op de kaart komen te staan door een aansprekend 
toernooien in Veendam te hosten? Het vergroot de 
bekendheid van onze club en zorgt voor extra inkomsten 
die weer geïnvesteerd kunnen worden in onze faciliteiten 
en dienstverlening. 

Om dit te realiseren, moeten we als vereniging nog wel 
een aantal stappen zetten denk ik. Onze baan is in zeer 
goede conditie maar de faciliteiten zoals de driving range 
het clubhuis hebben nog wel een moderniseringsslag 
nodig. Stappen die vast en zeker ondernomen worden 
zodra de middelen er zijn.

Een grotere uitdaging bij het neerzetten van dergelijke 
evenementen is het vinden van vrijwilligers. Die zijn 
hierbij van onschatbare waarde, dat heeft deze finaledag 
wel laten zien. Zonder de hun inzet was het onmogelijk 
geweest om onze club zo op de kaart te zetten! 
Goud voor elkaar!

Een qualifying baan is een door de NGF gemeten baan met course- en slope rating (zie kader) 
die ook nagenoeg in de toestand verkeert zoals deze was tijdens de rating. Dit houdt in dat de 
hole qua layout niet veranderd is. De gesteldheid (nat of  droog) van de baan doet in deze niet ter 
zake.

Of  een baan qualifying is of  niet wordt door de golfclub aan de NGF doorgegeven via het 
systeem Caddie. Golfclubs kunnen in Caddie aangeven welke 9-holes ‘lussen’ qualifying zijn en 
welke niet. De handicap- en regelcommissie van de club (H&R cie) beslist of  er sprake is van 
qualifying condities, maar het verdient aanbeveling dat de commissie hierover overleg pleegt met 
de greenkeepers en baancommissie. De H&R cie, secretariaat en greenkeeper hebben toegang 
tot dit systeem en de informatie die in Caddie staat wordt uitgewisseld met de app GOLF.NL. 
Als golfers op een baan komen of  een baan willen gaan bezoeken, dan is het belangrijk dat ze 
weten of  ze er een qualifying ronde kunnen spelen of  niet. 

Indien de baan door de condities moeilijker of  
gemakkelijker speelt dan normaal, dan is er een 
mechanisme in de handicapberekening van het 
WHS systeem, de ‘playing conditions calculation’ 
(PCC), die voor correcties zorgt. Die PCC wordt 
bepaald door alle qualifying scores van de dag te 
vergelijken met de te verwachten scores onder 
normale omstandigheden. 
De baan zal dus meestal qualifying zijn, dat 
wil niet zeggen dat het makkelijk of  zinvol is 
om een qualifying kaart te spelen. In bepaalde 
omstandigheden, bijvoorbeeld met veel tijdelijk 
water in de baan, zoals dinsdag 11 juni 2024 in 
de bunkers, vraagt het om een andere oplossing. 
In overleg met de H&R cie is die dinsdag dan 
ook besloten om de bunkers met veel water tot 
algemeen gebied te verklaren. Om te voorkomen 

dat spelers buiten de bunker moeten droppen en daardoor een extra strafslag oplopen. 

Renovatie van een hole hoeft niet te leiden tot non-qualifying.
Voor een qualifying score is een baan nodig waarvan minimaal negen holes in de staat zijn zoals 
deze bij de rating door de NGF was. Als er renovatiewerkzaamheden zijn, aan bijvoorbeeld de 
tee-boxen, zal de H&R-cie samen met de NGF nadenken over oplossingen. De eventuele op-
lossingen zijn ervoor om te zorgen dat er tijdens een renovatie toch qualifying condities zijn.
Door het creëren van tijdelijke tee-boxen is er veel op te vangen maar dat lukt niet altijd. Een 
van de voorwaarden die hierbij geldt is dat de lengte van de hole niet te veel wordt ingekort. De 
NGF staat een maximale inkorting toe van 50 meter per 9 holes.

Spelen met wintergreens kan leiden tot een non-qualifying baan.
In onze omgeving zijn er diverse banen die in de winterperiode, bijvoorbeeld van 1 oktober tot 
1 april, spelen op wintergreens. Voor de greenkeepers levert dit extra werk op. Zij moeten hier, 
in aanloop naar de winter, al rekening mee houden met het maaien van wintergreens. Als er dan 
over 9 holes een inkorting is van de lengte met meer dan 50 meter, dan is de baan non-qualify-
ing. Gelukkig is dat niet zo op onze baan tenzij de condities van de baan heel erg slecht zijn. Het 
afgelopen winterseizoen is dit gedurende een korte periode zo geweest, bijvoorbeeld vanwege 
een heel natte green op hole 14.

De baan gesloten of  gebruik van een trolley of  
handicart niet toegestaan, wie bepaalt wat? 
Alle golfers hebben een mening over de conditie van 
de baan en wat wel of  niet kan. Hebben alle golfers een 
voldoende gedegen kennis van de baan en is deze mening 
’s ochtends in de regen of  in de middagzon anders?

Weersomstandigheden hebben een grote invloed op de 
gesteldheid van de golfbaan. Ondergrond die wel of  niet 
of  slecht waterdoorlatend is bepalen of  de baan droog 
genoeg is om op te spelen. Het gaat er dan niet om dat 
een enkele golfer kan spelen zonder de baan te beschadigen 
maar gemiddeld 150-200 golfers per dag. Kunnen al deze 
golfers door de baan met handicart of  trolley zonder de 
baan te beschadigen? Als de baan nat is zal de baan niet 
zonder schade blijven maar, hoe snel is de kans op herstel 
en werkt het weer dan mee of  tegen. Niet alleen het weer 
van de afgelopen dagen heeft invloed op de beslissing 
maar ook het weer van de komende dagen. 

De beslissing in welke hoedanigheid een golfer door de 
baan mag of  dat de baan of  een lus wordt gesloten, wordt 
genomen door de greenkeeper. De greenkeeper beoor-
deelt de situatie van de baan ’s ochtends tussen 07:00 en 
07:30 uur. Het oordeel van de greenkeeper wordt op de 
website van de golfclub weergegeven en het clubmanage-
ment, baancommissie en handicap en regel commissie 
(H&R cie) worden hiervan op de hoogte gebracht. Het 
oordeel en de daarbij behorende maatregelen, worden 
gedurende de dag niet meer aangepast. De maatregelen 
kunnen alleen maar strenger worden als de weersomstan-
digheden (veel) slechter worden dan verwacht. Niets is zo 
veranderlijk als het weer zoals we allemaal weten en (he-
laas) ook weeens ervaren. Zelfs een zeer lokale bui kan het 
noodzakelijk maken om strengere maatregelen te nemen. 
Deze lokale bui kunnen wij niet zien vanuit onze luie stoel 
want ons zicht is beperkt tot onze eigen directe omgeving 
en vaak hoort daar, vanuit onze luie stoel, de golfbaan niet 
bij. Voor de greenkeepers, die alle dagen de baan keuren, 
is dat zicht en zorg voor de baan er wel.

Tekst: Peter Meeuwis en Fíona Mc Cann, Handicap- & Regelcommissie

Wie neemt de beslissing

Qualifying of  non-qualifying,

Course ratings 
Course ratings (beoordelingen) van Nederlandse banen 
worden uitgevoerd door gekwalificeerde teams van 
de NGF. De course rating-teams kijken op elke hole 
naar zaken als de effectieve speellengte (bijvoorbeeld 
hoogteverschillen, rol, wind) en obstakels (bijvoorbeeld 
bomen, de breedte van de fairways, rough, hindernis-
sen, bunkers en de grootte van de greens). Al deze 
factoren worden beoordeeld uit het oogpunt van de 
scratch player (een speler met handicap 0,0) en bogey 
player (een speler met een handicap van ongeveer 20,0 
voor mannen en ongeveer 24,0 voor vrouwen). 
Vervolgens worden de course rating en slope rating 
berekend voor elke set tees op een baan.

De beslissing in welke 
hoedanigheid een golfer 
door de baan mag of  
dat de baan of  een lus 
wordt gesloten, wordt 
genomen door de 
greenkeeper. 

Gecorrigeerd Q
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Noordelijke clubs slaan handen ineen

Wie de jeugd heeft...
Tekst : Jitty Jaarsma

Een zonnige dinsdagmorgen op een terras in Zuidlaren!  
Martin van Delden, lid Jeugdcommissie van Golfclub 
De Compagnie, hoefde niet lang na te denken over het 
verzoek om zijn visie te geven over de plannen om meer 
jeugdleden enthousiast te maken voor golf. 

Wie de jeugd heeft, heeft de toekomst?
Onder dit motto is men binnen de NGF aan de slag 
gegaan met een landelijk Jeugdplan.
De golfsport wordt over het algemeen gezien als een sport 
voor ouderen en jeugdbeleid is bij de NGF  de afgelopen 
10 jaar een ondergeschoven kindje geweest. Maar met de 
steeds ouder wordende leden van clubs is het de hoogste 
tijd de sport bij de jeugd te promoten om het bestaan van 
de clubs te garanderen.
De NGF heeft hiervoor een Jeugdplan opgesteld waarmee 

in principe alle clubs in Nederland binnen vier regio’s aan 
de slag kunnen. Binnen regio Noord, waar onze golfclub 
onder valt hebben een aantal clubs de handen ineenge-
slagen en zijn in overleg gegaan om te kijken op welke 
manier er een samenwerking op dit gebied kan worden 
gestart.
Dit plan is begin dit jaar in Assen gepresenteerd voor 
regio Noord.

De deelnemende golfclubs 
Golfclub Gelpenberg Aalden, Golfclub Havelte, Noord 
Nederlandse Golf  en Countryclub Glimmen, Golfclub 
Holthuizen Roden, Golfclub Lauswold Beetsterzwaag, 
Golfclub Groene Ster Leeuwarden, Drentse Golf  en 
Countryclub Assen, Golfclub Exloo, Golfclub Duurswold, 
Golfclub Parc Sandur Emmen, Golfclub Semslanden 
Gasselte, Golfclub De Compagnie Veendam, Golfpark 
Hildenberg Appelscha, Golfclub Zwolle, Burggolf  Sint 
Nicolaasga en Golfclub Heidemeer Heerenveen.    
Onder de naam Noordelijke Jeugd Golf  Tour (NJGT) is 
er een competitie opgezet waarbij van elke club een team 
van jeugdleden tot en met 21 jaar maandelijks een 
wedstrijd speelt.

Doel.
1. Golf  aantrekkelijk maken voor de jeugd in de eigen
  regio
2. Getalenteerde jeugd naar hoger niveau brengen.
 Ad 1.
 •  Om de jeugd kennis te laten maken met golf   
  worden scholen bezocht en doet onze club mee  
  aan de Gemeentelijke Sportdagen.
 • Jeugd tot en met 14 jaar wordt vrijgesteld van het 
  betalen van contributie. 
 •  Er hoeft slechts 100 euro te worden betaald voor  
  10 lessen 1 x per 14 dagen.
 •  Oefenen door de baan onder leiding van een 
  jeugdcoach.
 Ad 2.
 • Extra training voor getalenteerde spelers.
 •  Meedoen aan wedstrijden en toernooien.

Voor speciale trainingen moesten jeugdleden altijd afreizen 
naar Zeist of  omgeving, maar door deze aan te bieden in 
de regio bevordert dit de deelname aan de trainingen en 
dus verhoging van het niveau.

Van onze club zijn Martin van Delden en Ester Wortmann 
van de Jeugdcommissie de contactpersonen. Uiteraard is 
onze pro Wouter hier zeer nauw bij betrokken. Hij kent de 

jeugdleden en kan een beoordeling geven over het niveau, 
op grond waarvan een selectie kan worden gemaakt.

De eerste wedstrijden zijn al gespeeld en de deelnemende 
teamleden zijn zeer enthousiast. 

Alle informatie over het Jeugdplan is te vinden op de site 
van de NGF onder de pagina ‘CADDIE’.  En uiteraard 
weet Martin van Delden ook precies hoe het allemaal 
werkt, dus iedereen die geïnteresseerd is, kan ook contact 
met hem opnemen of  met Ester.

Welke kosten zijn hieraan verbonden?  
Wat betreft onze club zijn de jeugdleden tot en met 14 jaar 
vrijgesteld van clubcontributie. Voor 10 lessen moet een 
bedrag van 100,00 euro worden betaald.
Voor de categorie jeugdleden tussen 15 en 18 jaar geldt 
een contributie van 215,00 euro per jaar en voor de leeftijd 
19 tot 24 is dit 305,00 euro, exclusief  het bedrag voor de 
trainingslessen.

Vrijwilligers
Een ambitieus plan, wat ons bij het volgende punt brengt.  
Voor de begeleiding naar de diverse wedstrijden en even-
tuele extra oefenrondes door de baan zijn vrijwilligers en 
golfcoaches nodig. Ruime golfervaring als begeleider is 
voldoende, maar geïnteresseerden kunnen een eendaagse 
cursus tot jeugdcoach volgen verzorgd door de NGF.

      “Bij de NGF was de 
jeugd de laatste 10 jaar een  
         ondergeschoven kindje”

De Jeugdcommissie die de coördinatie en organisatie op 
zich heeft genomen bestaat momenteel uit slechts twee 
personen en dat is natuurlijk te weinig. Zij kunnen de 
plannen alleen uitvoeren als ze hierbij hulp krijgen van 
ouders en andere leden. 

En natuurlijk vliegen de jeugdleden op een gegeven 
moment de wijde wereld in, maar ook een aantal zullen 
blijven of  uiteindelijk terugkeren naar hun oude club en 
op die manier is dit toch een investering in de verjonging 
van de club.
Bent u geïnteresseerd en lijkt het u leuk om samen met de 
Jeugdcommissie dit plan ’handen en voeten’ te geven, dan 
graag even contact opnemen via de mail met Martin of  
Ester. (martin.v.delden@gmail.com of  
emwortmann@outlook.com)
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ProPraat

Overwin je  
faalangst
Tekst:  Wouter Oosting  en Ive Krikke

Deze ProPraat is maar voor een enkeling geschreven, het 
gaat namelijk over angst om te falen. Dus jij, als IJzeren 
Hein of  Stalen Stella, kunt gerust deze pagina omslaan. 
Jij houdt immers in alle omstandigheden het hoofd koel. 
Ook tijdens een ronde golf, zelfs al zit je een de finale van 
een belangrijk toernooi. Maar voor degenen die al bibbe-
rend de bal over het water van hole 7 proberen te slaan, 
of  voor hen die, gadegeslagen door volk op het terras, 
met trillende benen afslaan op hole 10 bevat deze 
ProPraat wellicht wat handige tips.

Wat is dat eigenlijk, faalangst
Angst om te falen wanneer je wordt beoordeeld of  denkt 
te worden beoordeeld, dat is faalangst. Je bent bang om 
iets verkeerd te doen of  bang dat je niet kunt voldoen aan 
bepaalde verwachtingen. Deze angst zorgt ervoor dat je je 
minder goed kunt concentreren wanneer je daadwerkelijk 
moet presteren.
Faalangst kan een factor vormen is alle aspecten in ons 
leven, daarom maken we onderscheid tussen cognitieve, 
sociale  en motorische faalangst.
Cognitieve faalangst heeft meestal te maken met leren, 
sociale faalangst doet zich voor in menselijke relaties. 
We beperken ons in de verhaal tot motorische faalangst 
omdat die van invloed is op de speltechniek. Bij moto-
rische faalangst heb je moeite met het onder controle 
houden van lichamelijke handelingen wanneer de druk om 
te presteren op lichamelijk gebied groot is.  Fysiek gezien 
ben je in staat om de betreffende handeling uit te voeren, 
maar de angst om te falen zorgt ervoor dat het niet (goed) 
lukt. De angst kan zich namelijk uiten in het samentrekken 
van je spieren, waardoor je je lichaam minder goed kunt 
gebruiken.

Dit kun je er allemaal aan doen
•  Accepteer dat fouten onderdeel zijn van het spel: golf  is
  een spel van imperfectie. Zelfs de beste golfers ter  
 wereld maken fouten. Accepteer dat fouten onderdeel  
 zijn van het spel en focus je op het leren en verbeteren  
 van elke slag.
• Ademhalingsoefeningen: Diepe ademhaling kan helpen  
 om je lichaam en geest te kalmeren. Probeer voor elke  
 slag een paar keer diep in en uit te ademen.
•  Positieve bevestiging: Gebruik positieve bevestigingen  
 om je zelfvertrouwen te versterken. Dit kunnen eenvoudige  
 zinnen zijn zoals ‘Ik kan dit’, ‘Ik ben een goede golfer’ of   
 ‘Ik heb hard getraind en ben klaar voor deze uitdaging.’
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•  Visualiseer het succes: Sluit je ogen en stel je voor dat je  
 op de golfbaan staat. Visualiseer elk detail van de slag  
 die je gaat maken. Zie hoe je de club vasthoudt, hoe je  
 de bal raakt, en hoe de bal precies op de plek landt waar  
 je hem wilt hebben.
•  Beloningen: Dit kan iets zijn dat je jezelf  geeft als be-
 loning voor het bereiken van een doel. Bijvoorbeeld,  
 als je een bepaalde score haalt, trakteer jezelf  dan op  
 iets leuks zoals een nieuw golfaccessoire.

•  Routine: Ontwikkel een consistente pre-slag routine om  
 je te helpen focussen en de zenuwen te verminderen.  
 Dit kan het nemen van een paar oefenswings of  het  
 uitvoeren van een bepaalde reeks bewegingen omvatten.
•  Sta open voor positieve feedback: Dit kan komen van  
 coaches, teamgenoten, of  zelfs van jezelf. Het erkennen 
 van je eigen successen en verbeteringen kan een   
 krachtige vorm van positieve bekrachtiging zijn.
•  Stel realistische doelen: In plaats van jezelf  te meten aan  
 de prestaties van anderen, stel je eigen, haalbare doelen. 
 Dit kan zo eenvoudig zijn als het verbeteren van je  
 putten of  het verlagen van je handicap.
•  Blijf  in het heden: Probeer niet te veel na te denken  
 over wat er in het verleden is gebeurd of  wat er in de  
 toekomst zou kunnen gebeuren. Concentreer je op de  
 huidige slag en de taak die voorhanden is.
•  Voorbereiding: Zorg ervoor dat je goed voorbereid  
 bent. Dit betekent dat je voldoende hebt geoefend en  
 dat je je comfortabel voelt met je uitrusting en de baan  
 waarop je speelt. Vaak gaat het op de range goed maar  
 door de baan niet. Train eens een paar ballen met een  
 club en neem daarna een andere. Kies een punt in het  
 water en beeld je een fairway in tussen twee vlaggen.  
 Stel voor jezelf  marges links en rechts vast en doe dat  
 ook voor de afstanden. Zo boots je op de range de baan  
 een beetje na, waardoor je het door de baan een beetje  
 gemakkelijker maakt in je hoofd.

Onthoud, golf  is een spel en het is bedoeld om van te 
genieten. Laat faalangst je plezier in het spel niet weg-
nemen. Met de juiste mindset en strategieën kun je je 
faalangst overwinnen en je zelfvertrouwen op de golfbaan 
herwinnen. Dus ga erop uit, sla die bal, en vergeet niet om 
plezier te hebben! Veel succes!

Sportpsycholoog Annemieke Griffin-Zijerveld :       
                   “Spelers moeten leren dat niet alles perfect                 
        hoeft te zijn om optimaal te presteren. 
                          Het durven spelen en doen 
           kan iemand al heel speciaal maken.”
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ProPraat

Tekst: Peter Meeuwis en Fíona Mc Cann, Handicap- & Regelcommissie

Alsof  het golfspel nog niet genoeg regels heeft...

Regels kunnen het spel leuker maken
In een ver verleden is er door onze Handicap- en Regelcommissie (H&R-cie) besloten om de 
palen die de hindernissen markeren als vaste obstakels te beschouwen. Dat was destijds een 
weloverwogen keuze van de baancommissaris in overleg met de greenkeepers.
 Volgens de golfregels zijn alle markeringspalen losse obstakels. Dit geldt overigens niet voor 
buiten-de-baanmarkeringen (out-of-bounds, witte palen). Die hebben een eigen status onder 
de golfregels en mogen niet zonder straf  ontweken worden. 

De speler mag losse obstakels weghalen wanneer zij/hij hinder 
daarvan ondervindt in haar/zijn spel. De losse obstakels 
(markeringspalen) mogen, als het niet veel moeite kost en geen 
schade veroorzaakt, worden weggehaald. Voorwaarde is dan 
wel dat de speler, na de slag, de markeringspaal terugplaatst. 
Jammer genoeg gebeurde dit niet altijd. Met als consequentie 
dat grenzen van hindernissen vervaagden. Resultaat hiervan is 
dat achteropkomende spelers dan moeten raden waar precies 
de grens van de hindernis loopt. Dit veroorzaakt irritatie en 
vertraging. 
Het niet terugplaatsen van de hindernispalen leverde de green-
keepers en baancommissie ook extra werk op. Niet terugge-
plaatste palen verdwenen, al dan niet in de waterhindernissen 
en moesten vervangen worden.

Dit was dus een reden om de palen tot een vast obstakel te verklaren. Volgens de hindernisregels is 
er maar een uitweg voor de speler als zijn bal in de hindernis ligt en de speler last heeft van het vast 
obstakel. Het nemen van een strafslag om het vast obstakel te ontwijken en toepassen van de 
hindernisregels.

Vorig jaar heeft de R&A en de USGA enkele aanpassingen in de golfregels doorgevoerd. In Nederland 
zijn deze regelaanpassingen ook doorgevoerd waardoor het mogelijk is om een plaatselijke regel op te 
nemen over hindernispalen. 

Zonder straf  ontwijken van een vast obstakel in een hindernis
De H&R-cie heeft de toepasbaarheid van de plaatselijke regel overlegd met de NGF en de NGF heeft 
goedkeuring verleend om de plaatselijke regel toe te passen.

Een hinderlijke hindernispaal, een vast obstakel, mag volgens regel 16.1 worden ontweken, waarbij de 
speler het dichtstbijzijnde punt, zonder enige belemmering, volgens de regels bepaalt.
Hierbij gelden wel de volgende criteria:
• Het punt moet binnen de hindernis zijn,
• de dropzone is één clublengte gemeten vanaf  het referentiepunt,
• de dropzone moet in de hindernis zijn,
• de bal mag niet dichter bij de hole worden gedropt, 
• de belemmering door de hindernispaal, moet volledig worden ontweken.
• er is alleen sprake van een belemmering wanneer de bal de paal raakt, de paal belemmert fysiek de
  ruimte voor de voorgenomen stand of  swing van de speler.

Let wel: Dit is een plaatselijke regel van Golfclub Landgoed De Compagnie. Wanneer je op andere 
golfbanen speelt, waar de hindernispalen ook vaste obstakels zijn, ga er dan niet vanuit dat deze plaat-
selijke regel ook daar geldt. Check op de betreffende golfbaan het mededelingenbord, scorekaart en 
website of  deze plaatselijke regel ook daar van toepassing is. 

Verkrijgbaar op het secretariaat
Making of  Jaargids 2024 ‘Parel van het Noorden’
Golfclub Landgoed De Compagnie 

In december 2023 kwam ik in gesprek met onze club-
manager Fopke Drijfholt. We discussieerden over hoe 
we onze schitterende vereniging meer onder de 
aandacht van de regio zouden kunnen brengen. Maar 
ook om onze (aspirant) leden en het bedrijfsleven wat 
meer wegwijs te maken binnen de vereniging. In ons 
gesprek ontstond het idee om een presentatiegids te 
maken. Een gids die, naast onze fraaie baan, ook 
aanvullende informatie geeft over allerlei zaken. Dit 
variërend van flora en fauna tot en met allerlei 
aanvullende faciliteiten binnen onze club.

Medio januari hebben we een besluit genomen over de 
vormgeving en omvang. Het moest een gids worden met 
een afwijkend formaat. Hierbij kozen we voor een opval-
lend Carré L formaat 210mm x 210mm.  Vervolgens ben 
ik op zoek gegaan naar vrijwilligers die ons mee zouden 
willen helpen binnen de redactie.

Fopke en ik hebben ons toen gebogen over de begroting 
(ontwerp, drukkosten etc). Aangezien er vanuit de 
vereniging geen budget was, zijn we op zoek gegaan naar 
enkele adverteerders om de financiering rond te krijgen. 
Eind februari hadden we de financiering grotendeels rond, 
dit dankzij toezeggingen van potentiële adverteerders, en 
konden we aan de slag met de inhoud.

Onze eerste redactievergadering was medio maart. Naast 
mijzelf  en Fopke schoven Menno Prins, Peter Meeuwis, 
Anton Wijsbeek en Ive Krikke aan. (Maria Dutmer 
leverde een prachtige bijdrage aan over de biodiversiteit). 
In deze meeting stonden inhoud en vormgeving centraal. 
We 
hadden toen ook nog geen passende naam voor deze gids. 
Na deze eerste meeting volgde nog een drietal vergaderin-
gen. In elk van deze bijeenkomsten bekeken we de 
voortgang en discussieerden we daarover. In de loop van 
deze bijeenkomsten zagen we een gids ontstaan waarin 
sfeer centraal staat. Ook de naam ‘Parel van het Noorden’ 
ontstond tijdens één van deze bijeenkomsten.
Vervolgens is Ive Krikke met de vormgeving aan de gang 
gegaan. 

Medio mei heb ik de eerste printproeven kunnen halen bij 
onze huisdrukker Scholma Print & Media in Groningen. 
Ive Krikke en mijzelf  hebben vervolgens, op een 
zaterdagmorgen, de laatste correcties doorgevoerd.

Inmiddels is deze gids voor alle leden van Golfclub 
Landgoed De Compagnie beschikbaar. Een bewaargids 
met waardevolle informatie over onze vereniging. Ook 
nog eens voorzien van enkele vouchers met fraaie aan-
biedingen. Naast de beschikbaarheid voor onze leden 
wordt de gids ook nog eens in de regio gedistribueerd.
Deze sfeergids is gratis op te halen bij het secretariaat.

Naast alle medewerkers die hebben meegewerkt aan het 
tot stand komen van deze gids, wil ik ook onze 
adverteerders en Scholma Print & Media bedanken. 
Dankzij hun financiële steun hebben we deze gids kunnen 
realiseren. 

Heel veel leesplezier.

Tekst: Feico van der Ploeg 
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Tekst: Feico van der Ploeg

Column

Wandelgangen
Mensen en goed communiceren blijkt 
telkens maar weer een lastige 
combinatie…. Dat heb ik in de 
achterliggende periode weer eens 
mogen ervaren.

Ook binnen onze vereniging worden 
er nogal wat meningen en stand-
punten geventileerd in de zogeheten 
‘wandelgangen’.  Nou doen we dat al-
lemaal weleens. Denk maar eens terug 
naar de periode in uw werkzaam 
leven met collega’s. Dit is van alle 
tijden. Én op zich hoeven deze meningen en standpunten 
ook niet verkeerd te zijn, tenminste als de insteek zuiver 
en opbouwend is. 

Ongenuanceerde kritiek geeft echter vaak negatieve 
energie, hetgeen nooit de bedoeling mag zijn. Denk hierbij 
ook eens aan de recente ophef  
over ons nieuwe reserveringssys-
teem. Of  de opmerkingen over 
onze club in het algemeen. Dit 
varieert van opmerkingen over 
de baan, het secretariaat, de 
clubmanager, commissies of  het bestuur. Iedereen (ook 
ik) heeft daar een mening over. En natuurlijk zijn er altijd 
verbeterpunten te noemen. 

Maar héél veel gaat wel goed. Denk daarbij maar eens aan 
de horeca, dezelfde baan, commissies  en hoe gasten ons 
daarin waarderen!
Daarom is het ook ongepast om alléén maar negatief  te 
zijn over de zittende bestuursleden. Zij zijn destijds in 
het bestuur gestapt toen er nog onvoldoende kandidaten 
waren. En natuurlijk kunnen en mogen zij ook fouten 
maken (mits dat binnen de perken blijft uiteraard). 

Mogen we dan helemaal geen kritiek hebben? Natuurlijk 
wel, dit is noodzakelijk om een continu verbetertraject te 
blijven nastreven. Zo houden we elkaar scherp. Echter 
wel met de juiste argumentatie en via de juiste kanalen. 
Een juist kanaal was hiervoor de inloopavonden van 14 en 
21 mei. Deze avonden waren, door het bestuur gepland, 
voorafgaand aan de  ALV van 23 mei. Een aantal 
betrokken leden heeft daar gebruik van gemaakt, en ook 
de nodige vragen over de vereniging en stichting kunnen 
stellen. 

Vlak voor deze recente ALV  heeft 
onze voorzitter aangegeven te stop-
pen, dit zoals iedereen heeft kunnen 
lezen in de toegezonden mail. Een 
betreurenswaardig maar begrijpelijk 
besluit. 

Inmiddels is er een oproep aan de 
leden uitgegaan om zich kandidaat 
te stellen voor een bestuursfunctie. 
Kandidaten die daarmee betrokken-
heid tonen, en ook meer zichtbaar 
willen zijn binnen onze vereniging. 

Hopelijk zijn er, bij het verschijnen van deze editie, 
voldoende kandidaten om het bestuur weer compleet te 
maken. Op de recente ALV van 23 mei gaf  één van de 
aanwezigen al aan de voorzittersfunctie over te willen 
nemen.

Waarom begin ik hierover in deze 
column? De reden hiervoor laat zich 
makkelijk raden. We hebben een 
prachtige golfbaan. Vele vrijwilligers 
zetten zich top in voor de club. In 
deze tijd van maatschappelijke polari-

satie moeten wij deze mensen koesteren, waarbij 
waardering op zijn plaats is. Het grootste deel van onze 
leden wil gewoon een fijne ronde golf  lopen, en zijn hele-
maal niet met allerlei randzaken bezig.  Al deze 
vrijwilligers zorgen daar dagelijks, samen met ons secre-
tariaat, voor. De Compagnie is een ledenvereniging, samen 
de schouders eronder.

Een mooi bruggetje naar hoe het ook kan gaan. 
Medio juni is er een prachtige jaargids ‘Parel van het 
Noorden’ over  de Compagnie verschenen met sfeer-
beelden en veel praktische informatie over onze schitte-
rende baan.  Deze gids werd gemaakt door, en vóór de 
leden van onze mooie club. Naast de redactionele me-
dewerkers werkten ook ons Golfrestaurant, Shop, Golf-
school en adverteerders mee aan het tot stand komen. 
Een mooier voorbeeld kan ik niet geven over de positieve 
betrokkenheid binnen onze vereniging.

Wandelgangen? Prima, maar hou het een beetje positief!

  “Heel veel gaat wel goed 
         binnen onze vereniging”
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“De naam Cruon is een verbastering van Gruon“, zo legt Erik Wardenburg uit, wat weer een verbastering is 
van Gronique en dus uiteindelijk terug te voeren naar Groningen.  Het moest een naam worden van dit nog 
jonge bedrijf  – opgericht in 2014 – die de verbinding met de provincie Groningen zou illustreren. 

Bedrijfsprofiel

Als iedereen naar huis gaat, begint onze 
werkdag
Tekst: Jitty Jaarsma

Erik is sinds 2021 directeur bij Cruon nadat hij 27 jaar als 
accountmanager/relatiebeheerder bij broer Bert werkzaam 
was bij Wardenburg Beveiliging en Telecom. Dit familiebedrijf  
werd opgericht door Wardenburg sr. en daarna door broer 
Bert overgenomen, die ook graag Erik bij het bedrijf  wilde 
betrekken.
Dat was nog wel even een punt, want de zeer sportieve Erik 
had net het CIOS in Heerenveen positief  afgesloten en was 
toegetreden tot het tweede elftal van SC Heerenveen. Voetbal 
was zijn lust en zijn leven en onder de bezielende leiding van 
trainer Foppe de Haan, was er misschien een profcarrière in 
die richting. Uiteindelijk koos hij toch voor het familiebedrijf  
en heeft er 27 jaar lang met veel plezier gewerkt. In 2021 
werd het bedrijf  verkocht aan CWS Fire Safety uit Duisburg, 
Duitsland. 

Inmiddels had Erik contact met Henk Rump, eigenaar/
directeur van Cruon, die hem vroeg over te stappen naar 
Cruon beveiliging.  “Van de installaties naar de surveillances”, 
aldus Erik.  Wel een hele andere invalshoek van de 
beveiligingstak. Met een hoofdkantoor in Groningen en loges 
(denk aan soort van portiersloges) in Muntendam, 
Hoogeveen en Assen een grote speler op beveiligingsgebied 
in het Noorden. De hele dag surveilleren de auto’s en zorgen 
voor alarmopvolging - het bedrijf  is 24/7 actief  - maar vanaf  
ca. 16.00 uur ’s middags gaan alle 19 auto’s op weg naar de 
diverse bedrijven, projecten, industrieterreinen etc. voor de 
zogenaamde brand/sluit controles en inschakeling van 
alarmen.  En de shift van de vroege ochtend zorgt ervoor dat 
de alarmen weer uitgeschakeld zijn voordat de werknemers 
arriveren. Meerdere beveiligers werken dus vooral ’s avonds en 
’s nachts!

Daarnaast is de beveiliging van de opvanglocaties van 
gevluchte Oekraïners op dit moment zeer actueel. 
Mochten er alarmen afgaan in één van de projecten, dan volgt 
direct actie. Erik legt duidelijk uit dat de beveiligers van Cruon 
geen bevoegdheden hebben om zelf  in te grijpen, maar in 
samenwerking met politie en brandweer opereren. Een ander 
facet van beveiliging waar Cruon zich niet mee bemoeit is de 
persoonsbeveiliging. Dat is toch een heel andere tak van sport! 
Screening van de medewerkers is een heel belangrijk onder-
deel van de sollicitatieprocedure en gaat veel verder dan een 
‘bewijs van goed gedrag’ en is vergelijkbaar met de sollicitatie-
procedures van de politie. De klanten moeten alle Cruon-
medewerkers meer dan 200 procent kunnen vertrouwen! 
Hoe werkt zo’n ronde?  Erik laat de inhoud van één van de 
surveillance bestelauto’s zien. Een laadruimte voorzien van 
een grote sleutelkluis met een enorme hoeveelheid boxen, 
gevuld met een nog grotere hoeveelheid sleutelringen, met 
daaraan een soort van munt met een code en sleutel. De 
code komt weer overeen met een code van de klant en geeft 
uiteindelijk toegang tot het bewuste bedrijf  c.q. project.  De 
inhoud van de auto is eigenlijk één grote kluis.  En mocht een 
overvaller ooit het idee krijgen de inhoud te willen roven, dan 
kan hij er dus helemaal niets mee!  

Inmiddels heeft Cruon in het kader van duurzaamheid een 
viertal elektrische auto’s aangeschaft, maar die kunnen alleen 
binnen de stad worden gebruikt. ‘Je moet er toch niet aan 

denken dat we een alarmmelding krijgen en de auto moet 
eerst nog aan de lader voor we op pad kunnen’ ,  legt Erik uit. 
‘En wanneer we een bepaalde afstand moeten overbruggen, 
kunnen we ook onderweg niet ergens aan de laadpaal gaan 
staan’. Kortom : daar waar het kan wordt duurzaamheid 
betracht, maar het moet wel uitvoerbaar en praktisch zijn. 

Het bedrijf  is in 2014 begonnen met 23 werknemers en is 
explosief  gegroeid. Er werken nu 90 vaste werknemers en 
eenzelfde aantal inleenkrachten. Daarnaast is Cruon een 
erkend leer- en opleidingsbedrijf  wat inhoudt dat studenten 
van 16-18 jaar die de mbo-opleiding BBL niveau 3 volgen, een 
aantal weken kunnen meelopen met een surveillant. Vanaf  
18 jaar is een stagecontract voor een periode van 6 maanden 
mogelijk tegen de hiervoor geldende cao-vergoeding. Dit 
betekent nog één dag per week naar school. “Het is eigenlijk 
ook een vorm van personeelswerving”, legt Erik uit.  “Het is 
sowieso moeilijk om personeel te krijgen en op deze manier 
kan van beide kanten worden ervaren of  er een toekomst 
binnen het bedrijf  is.”  Er wordt geen onderscheid gemaakt 
tussen mannen, vrouwen, achtergronden etc. en los van 
genoemde contact met de opleidingen, worden er ook oudere 
werknemers aangenomen die geschikt zijn voor het vak. 

Maar de golfsport moet ook nog even aan bod komen.  Erik 
is sinds vier jaar enthousiast beoefenaar en had natuurlijk door 
zijn voetbalachtergrond wel het nodige balgevoel. Het was 
tijdens de coronaperiode dat hij samen met vriend Henk-Jan 

van den Akker van Beks Makelaardij, zag dat golfen nog wel 
mogelijk was ondanks alle beperkingen en samen gingen ze 
naar Wouter. Dat was een goede beslissing. Helemaal en-
thousiast liet Erik in 2021 toen hij bij Cruon in dienst trad, in 
zijn arbeidsvoorwaarden ook de nodige golfmogelijkheden 
opnemen!  Inmiddels is hij lid van de Business Club en doet 
graag mee aan de bedrijven competitie. Hij speelt twee à drie 
keer per week en zijn handicap is navenant gedaald. Door de 
coronabeperkingen was er in 2020 geen mogelijkheid met 
opstapwedstrijden mee te doen, wat achteraf  misschien toch 
wel heel leuk zou zijn geweest.
In het kader van het bedrijfslidmaatschap 
leek het Erik een goed idee golfballetjes 
te laten bedrukken met het Cruon logo 
als sponsoring. De secretaresse die dit 
voor hem regelde, was zelf  geen golfer 
en bestelde golfballen in de blauwe kleur 
van Cruon. Helaas… niet mee te spelen. 
Zodra de bal hoogte krijgt verdwijnt 
hij in de blauwe lucht en is niet meer te 
volgen en terug te vinden!  Een doos met 
300 overgebleven blauwe ballen was het 
gevolg! 

Tot slot laat een rondgang door het 
bedrijf  zien dat Cruon een groeiend en 
bloeiend bedrijf  is met Erik Wardenburg 
als zeer enthousiaste directeur.
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Businessleden

Sponsoren

specialisten in industrieprojecten

Postadres 
Postbus 1008
NL 9670 EA Winschoten 
 

PKF/Post Finsterwolde
Veenweg 1a
NL 9684 AT Finsterwolde
+31 (0)597 331 715
finsterwolde@pkfpost.nl 

PKF/Post Venlo
Wylrehofweg 9
NL 5912 PM Venlo
+31 (0)77 356 0707
info@pkfpostvenlo.nl 

Wij voorzien u graag van 
deskundig en begrijpelijk advies.

Tot ziens in onze golfshop!

De club viert in de week van 
23 mei tot en met 1 juni 1998 
haar tienjarig bestaan. Maar 
het is minstens zo belangrijk 
dat de fel begeerde A-status 
is toegekend. 
De organiserende 
commissie - die bestaat uit Jan Savenije, Marga Oudman, 
Ger de Jonge, Jan Hoving en clubvoorzitter Rémy van 
Leest - schotelt een gevarieerde feestweek voor. “Het is 
een programma waar voor elk wat wils in zit. Zo zijn er 
evenementen voor profs en beginners, verre vrienden 
en vriendinnen, ochtendmensen en nachtbrakers, met 
aandacht voor de muzikale, Bourgondische en sociale 
aspecten van het golfleven”, aldus Rémy in het pro-
grammavoorwoord. 

In het oog springt de openingswedstrijd, een pro-am 
waaraan 16 NPGA-professionals, 16 teamsponsors en 
32 door de sponsors uitgenodigde spelers deelnemen. 
Ze spelen 18 holes stableford waarbij de twee beste 

scores per team gelden. Voor 
de professionals geldt de indi-
viduele score. 
Amper is de wedstrijd be-
gonnen of  het grijze zwerk 
breekt. De regen komt met 
bakken naar beneden. Het kan 

de pro’s niet deren, hun wacht na afloop het start- en 
prijzengeld. 

Het team van ESA eindigt als beste terwijl bij de pro’s 
Constant Smits van Waesberghe de eerste plaats voor 
zich opeist. De sponsors en hun gasten kunnen terugzien 
op een leerzame dag waarover ze nog lang tijdens het 
afsluitende buffet napraten. Op de dagen na de pro-am 
werd een gevarieerd wedstrijdprogramma afgewerkt met 
onder andere een Carrousel 6-bal, een ‘golden swing-
ers’ en een ludieke nachtwedstrijd. Absoluut hoogtepunt 
bleek echter de feestavond die was gelardeerd met live 
muziek en sketches van leden. Aangezien het clubhuis 
te klein bleek om alle genodigden te kunnen ontvangen, 
vonden de festiviteiten plaats in een tent.

Uit de oude doos



WWW.HLB-NANNEN.NL
ONDERNEMEND, NET ALS U

Paterswoldseweg 812, 9728 BM Groningen 
TEL: +31(0)50 526 65 33  EMAIL: groningen@hlb-nannen.nl

HLB Nannen is gevestigd in Groningen en Emmen

HLB Nannen is een deskundige en inspirerende 
accountants en belastingadviesorganisatie met 
een dienstenpakket dat naadloos aansluit bij de 
behoefte van ondernemers binnen het MKB in 
Groningen, Friesland en Drenthe. 

Kennis van zaken en maximale inzet van ons 
regionale team en wereldwijde netwerk, daar 
kunt u op vertrouwen!

HLB Nannen is a member of HLB International, the global advisory and accounting network.

Woningbouw
Utiliteitsbouw
Industriële bouw
Onderhoud/Renovatie
Restauratie

Van Delden Bouw BV
Dorpsstraat 172
9605 PE Kielwindeweer
info@vandeldenbouw.nl

www.vandeldenbouw.nl

0598 49 18 88
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We putt IT
together.
Overal en altijd werken in 
uw veilige, snelle online 
werkomgeving.

RSE Telecom & ICT is uw ideale partner in telefonie en ICT in
Noord-Nederland. RSE is Strategic+ Business Partner van Vodafone, 
de hoogste partnerstatus binnen Vodafone, en denkt op strategisch 
niveau mee binnen Vodafone over proposities en toekomstvisie. 
RSE biedt alle Vodafone producten en diensten, is sterk in 
bedrijfskritische ICT projecten en beschikt over een uitstekende 
servicedesk en professionele nazorgservice.  

Meer weten? Neem contact op of bezoek de website.

RSE Telecom & ICT
050 -207 12 07
info@rsetelecom.nl
www.rsetelecom-ict.nl


